

Prise de parole en public
Public speaking

Code cours *Course code: PPP*

Coordonnateurs <i>Lecturers</i>	: X. Barreau (Intervenant extérieur <i>Guest speaker</i>)	Cours <i>Lectures</i>	: 12h30
Période <i>Year of study</i>	: 1 ^{ère} année, 2 ^{ème} année <i>1st year, 2nd year</i>	T.D. <i>Tutorials</i>	:
Semestre <i>Semester</i>	: 2 ^{ème} ou 4 ^{ème} semestre <i>2nd or 4th semester</i>	T.P. <i>Laboratory sessions</i>	:
Evaluation <i>Assessment method(s)</i>	: Oral de 10 minutes <i>10 minutes Oral exam</i>	Projet <i>Project</i>	:
Langue d'instruction <i>Language of instruction</i>	: Français <i>French</i>	Non encadré <i>Unsupervised</i>	:
Type de cours <i>Type of course</i>	: Electif <i>Elective</i>	Horaire global <i>Total hours</i>	: 12h30
Niveau <i>Level of course</i>	: Premier ou second cycle universitaire <i>Undergraduate/Graduate</i>	Travail personnel <i>Homework</i>	:

Compétences attendues : Savoir prendre la parole en public dans diverses situations.

Pré-requis : Aucun

Contenu :

Après ces deux journées, vos soutenances, vos présentations, vos prises de parole en public ne seront plus jamais comme avant.

Vous en tirerez des bénéfices tout au long de votre vie professionnelle.

Un peu de théorie certes, mais surtout des mises en pratique à partir d'exercices tirés du théâtre.

Pour progresser dans l'exercice, le passage obligé est d'expérimenter et de vivre les choses. Vous ne resterez pas assis sur votre chaise.

L'intervenant s'appelle Xavier BARREAU. Il est spécialisé en entrepreneuriat depuis plus de 20 ans. Il a accompagné et/ou formé près de 7 000 porteurs de projet. Il a contribué activement à la concrétisation de plus de 800 projets entrepreneuriaux sur 15 départements français.

Depuis 5 ans, il a ajouté à ses enseignements : la préparation au pitch qui s'adresse aux entrepreneurs, étudiants...

Bibliographie : Aucune

Expected competencies: To know how to speak in public in several situations

Prerequisites: None

Content:

After these two days, your presentations and public speaking will never be the same again.

You'll benefit from this course throughout your professional life.

A little theory, of course, but above all, practical application based on exercises drawn from theater.

If you want to make progress, you need to experience public speaking. You won't just sit in your chair.

The instructor is Xavier BARREAU. He has specialized in entrepreneurship for over 20 years. He has coached and/or trained nearly 7,000 entrepreneurs. He has actively contributed to the realization of over 800 entrepreneurial projects in 15 French departments.

Over the past 5 years, he has added pitch preparation to his teaching program, aimed at entrepreneurs, students...

Recommended reading: None